
ROMANIA

JUDETUL OLT

COMUNA TATULESTI

CONSILIUL LOCAL

PROCES- VERBAL

Incheiat astazi 3L octombrie 2016 in sedinta ordinara a oonsiliului localTatulesti, Judetulolt , unde participa 9 din 9 consiriericaticompun consiriul locar.
La sedinta mai participa:domnul primarVasile Dan, d-na constantinescu Rodica -contabilprimarie, domnul Moraru Nicolae - administrator public .

sedinla fiind publicd participd gicetdlenii :Ndstase Virgil, Mitricd ovidiu;istoica Florea ,

DomnulsrEFAN MARIAN , presedinte de sedinfd, sLrpune spre aprooare materialele inscrise
pe ordinea de zi conform convocdrii :

1. Proiect de hotarare cu privire la rectificarea bugetului local pe anul 2016.
Prezinta - Vasile Dan , primar .

2. Raportul compartimentului de contabilitate.
Prezintd Constantinescu Rodica , inspector

3. Proiect de hotarare cu privire la aprobarea contului de execulie a bugetului local la
trimestrul |l201,6.
Prezintd , Vasile Dan , primar

4. Raportul compartimentului de contabilitate.
Prezintd Constantinescu Rodica, inspector

5' Proiect de hotarare cu privire la completarea Programpluianualde achizitii publice pe
anul 2016.
Initiator, Vasile dan, primar

6. Raportul compartimentului de specialitate .

Prezintd lstrate Florentina , viceprimar.
7 Proiect de hotarare cu privire la aprobarea indicatorilor tehnico-economici la obiectivul

de lucrarii :" betonare santuri comunale in punctele "coasta Momaiu ', peDC62,,,
Coasta Scoala Mircesti si coasta Lunca,la Diaco,nescu Traian,,pe DC 6g,,,,,coasta
Scoala Magura,, pe DC 67.
Initiator , Vasile Dan , primar

8. Raportul compartimentului de specialitate .

Prezintd lstrate Florentina, viceprimar
9' Proiect de hotarare cu privire la aprobarea caietuluide sarcini pentru executarea lucrarii

" reparaliidrum asfaltat 150 m liniari pe DC 67 Barbalai- Magura" in punctul,,coastd
Scoala Magura "
Initiator, Vasile Dan , primar

1O. Raportul compartimentului de specialitate,
Prezintd lstrate Florentina , viceprimar.

1-1. Proiect de hotarare cu privire la aprobarea contractului_ cadru de consultanld si
asistenld tehnicd in vederea verificdrii lucrarilor lzr investilia "Amenajare drum de acces
Biserica Fremu ,, si ,, renovare local primarie ,,.

Initiator, preda Filip , consilier local
12. Raportul compartimentuluide contabilitate cu prir,rire la sumele alocate penrru

executarea lucrarilor .

13. Diverse probleme.
Fiind supusa la vot, ordinea de zia fost aprobata cu g voturidin 9.

Doamna Voicu Mariana, secretar comuna participd la un curs de prggdtire in domeniulsituatiilorde
urgentd din Craiova, fiind inrocuitd ra sedintd de doamna Radurescu Mariana, consilier.



Doamna Radulescu Mariana, pune la dispozitia consilierilor localidosarulsedinteianterioare de
consiliu din 30'09'2016, care dupd ce a fost studiat a fost aprobat sisemnat de pre4gedintele de
sed intd,

Domnul Haiducu Gabriel, solicita situatia pietruirii.

Se trece la punctul I din ordinea de zi .

Doamna constantinescu Rodica prezinta raportulcu privire la rectificarea bugetului local.se supune
la vot sise aproba in unanimitate de voturi. Se adoptd.HeTA.IRAREA NR.2012016.

Se trece la punctul lldin ordinea de zi , prezinta doamna Cons;tantinescu Rodica, se supune la vot si
se aproba in unanimitate de voturi. se adoptd HOTARAREA NR.21,/20L6.

Domnul Haiducu Gabriel intreaba daca amenzile sunt din aniianteriori .

Domnul Gheorghe Tudor intreaba cine plateste impozit pe cladirile fostului CAp.

Domnul Primar spune ca se vor stabili chirii pe cladirile fosturlui CAp.

Domnul Voicu constantin arata ca nu se poate stabili chirie []e aceste cladiri , deoarece terenul de
sub acestea este al cetatenilor, iar cladirile sunt ra creante .

Se trece la punctul5, Proiect de hotarire privind Programul anualde Achizitii publice:

Doamna viceprimar lstrate Florentina prezinta raportul de :;pecialitate

Domnul primar spune ca pentru santuri s-au facut masurato,ri pentru 22g mp.

Se aproba Proiectulde hotarire privind programulanualde Achizitii publice cu unanimitate de
voturi. Se adoptS HOTARAREA NR, 2212016.

Se trece la urmatorul punct din ordinea de zi privind Proiectul de hotarire cu privire la aprobarea
intocmirii indicatorilor tehnico-economici la obiectivul betonare santuri comunale in punctele
"coastaMomaiu peDC62",,,ScoalaMircesti si coastaLunca peDc6g,,,,,coastascoalaMagura
pe DC 67" .

Domnul primar arata ca 1 m de sant este intre 80 -100 lei mp + TVA conform ofertei de pe SEAp.

Domnul Gheorghe Tudor solicita betonarea santului din fata gospodariei lui Negut Aurel deoarece
sunt probleme cu apa in aceasta zona.

DomnulVoicu Constantin spune ca la Coasta de la Mircestitrebuie largit drumul .

Domnul Primar propune sa se inceapa lucrarea din punctulCoasta Magura, arata ca betonarea la
santurise face de 8-10 cm, nu se baga fier beton, pretuleste rle 5g ron.

Fiind supus la vot, proiectulde hotarare a fost aprobat cu unanimitate de voturi. Se adoptd
HOTARAREA NR. 2312016.

Se trece la punctulg din ordinea de zi, fiind supus spre aprobare se aproba cu unanimitate de
voturi. ' Se adoptd HOTARAREA NR.24120L6, pentru efectuarea lucri'arii la suma de 24.999.99 tei .



Doamna lstrate Florentina arata ca mai are o oferti pentru executarea lucrarii la suma de 35815
lei.

DomnulVoicu Constantin propune efectuarea lucrariicu beneficiariide la Legea4161200l privind

venitul minim garantat.

Domnul primararata ca pentru aceasta lucrare nu avem sumrele necesare efectuarii lucrarii, avem

suma de 25000 pentru aceasta lucrare.

Domnul Haiducu Gabriel spune ca suma este mare avind in vedere ca nu se asfalteaza.

DomnulVoicu Constantin propune sa se angajeze 5 persoane la Societatea Prestariservicii pentru a

face lucrari.

Domnul Preda Filip intreba de unde se platesc angajatii de la Prestari Servicii.

Domnul Primar spune ca pe coasta se pune piatra refuz de ciur.

Se trece la punctul 11din ordinea de zi privind aprobarea contractului cadru de consultant si

asistenta tehnica in vederea verificarii lucrarilor de investitii ,Amenaiarea Drum acces Biserica Frenu

si renovare local primarie.

Domnul Preda Filip arata ca a solicitat aceasta deoarece cetateniidin comuna solicita acest

lucru,sunt discutii ca la imprejmuire s-au cheltuit bani multi 280.000 lei.

Domnul primar arata ca a solicitat expertiza la Baza Sportiva deoarece este lucrare in derulare si nu o

poate prelua asa, maiarata ca la Biserica Fremu nu este facuta receptia finala.

DomnulGheorghe Tudor nu este de acord cu expertiza la Biserica Fremu,

Domnul Haiducu Gabriel spune ca suma solicitata de expert este prea mare si nu este de acord cu

aceasla.

Doamna Teodorescu Veronica intreaba de ce domnulTudor Gheorghe nu a avut aceiasi pozitie si in

cazul Bazei Sportive?

Domnul Primar propune formarea uneicomisiide receptive pentru lucrarile drum acces Biserica

Fremu siamenajare imprejmurire gard cimitir Fremu. Sunt lrropusi : Doamna lstrate Florentina

viceprimar, dl Haiducu Gabriel si Dl Preda Filip, dupa intrunirela comisieise va reanaliza proiectulde

la punctul 11din ordinera de zi.

Se supune la vot punctul 11 din ordinea de zi care nu se aproba, si se propune analizarea lucrarilor

de comisia formata mai sus.

Doamna Constantinescu Rodica arata ca lucrarile au fost verificatO de Curtea de Conturi,

Domnul Haiducu Gabriel intreaba daca am avut aprobare pentru a lua piatra din RiulVedea.

Domnul Primar arata ca s-au facut lucrari de decolmatare santuri

Domnul Haiducu Gabriel, spune ca terenurile agricole nu trebuie predate de proprietari .



Domnul Primar spune ca proprietariisunt obligatisa predea teren!1, deoarece ar trebuisa stie
terenul.

DomnulVoicu Constantin este de parere ca cetateniinu stiu unde au terenul.

Domnul Rada Constantin spune ca terenurile au fost impartite pe vechiul amplasament in prima
faza .

Domnul Nastase Virgil arata ca terenul a fost impartit pe vechiul {mplasament.

Domnul Haiducu Gabriel , referitor la Poiana Prediiarata ca se tergiverseaza problema privind
terenul in litigiu.

Domnul primarface precizari privind Poiana Predii, arata ca primultitlu de proprietate este al lui
Bercu Lenuta, arata ca acesta a fost facut in anul 2012.

- Face cunoscut ca din discutiile avute cu ceide la OCPI, acegtia au spus ca nu sunr
suprapuneri, o sa se dezbata problema in comisia de agricqltura.

Domnul Haiducu Gabriel intreba daca ciobanula platit ceva in ultiriniiani?

Domnul primar spune ca nu s-a platit nimic nici o taxa.;

Domnul Rada constantin propune luarea unei hotariri privind ciobanul .

Domnul Voicu Constantin - arata ca ciobanul are 3000 de oi.

Domnul Haiducu Gabriel- propune recuperarea banilor.

DomnulGheorghe Tudor propune inchirierea lacurilor cu conditia angajarii unuicetatean din
comuna.

Domnul Haiducu arata ca au maifost solicitaride inchirieri lacuri, dar nu s-a dorit acest lucru,

- propune un cioban de la noi din sat

- propune un numar limitat de animale

zoote h n ie,.

Domnul Preda Filip intreba cit este pretul pe 1 mc de apa, arata ca trebuie avizulARNSC.

Domnul Haiducu Gabriel artata ca s-a perceput taxa pentru certificate de producator de 20 lei si

50 lei intreba care este cauza?



Domnul primar, iluminatul, becurile se aprinde I

modifica programul in functie de solicitari, maiarl.

comuna , va fitrimis domnul Ene Dumitru sa verl

Domnul Haiducu Gabriel propune pe ordinea d$

Apa Biserica Ciresi

Canal Branoiu

Mai arata ca pe ulita Ene Dumitru trebuie facut

Domnul primar propune construirea podului cu fi

Domnul Voicu Constantin se ofera ca face lucrarer

Domnul Mitrica Ovidiu ridica problema cainilor va

ca la Biserica Fremu se baga central termica soliqi

- Sa se hotarasca situatia cimitiruluidin punctuf

Domnul Primar propune administrarea acesuia db

Domnul Haiducu Gabriel intreaba daca Consiliul

- S-au facut angajari fara aprobare.

Domnul primar arata ca angajarile s-au facut
sistemul de alimentare cu apa si de aceia s-a a

Domnul Gheorghe Tudor solicita situatie impozite; la :

Pentru care s-a intocmit prezentul proces-

orele 20,00 si se stinge la orele 6,00 se va

ta ca becurile nu functioneaza pe toata
situatie.

i a sedintei urmatoare :

pod deoarecp sta apa prin gospodarii.

ficiariide la Legea 416/2001,

privind podLll.

bonzi, solicita luarea de masuri , mai a rata

a lemne penltru biserica .

atre bisericQ,

este actiohar la Prestarii Servicii?

Societate , lrebuie sa asiguram paza

jat o persQana.

agazie Jidapu, magazin , brutarie,

PRESEDINTE DE INTA,

Consilier local . ST

INTOCMIT,

CONSILIER,

RADULESCU MARIANA

[-?


